

H

## HOUNDEGLE DIDIER

“Senior Financial Advisor” at Société Générale



France



© CRÉDIT PHOTO

**Didier HOUNDEGLE** was born in Ivory Coast. Lawyer by training and member of the Paris(2004) and London (2010) bars, Didier is holder of a Master’s degree in Economics from the University of Strathclyde (United Kingdom). After working in a corporate law firm as responsible for project financing, he is given the opportunity to join the investment and financial banking, Société Générale, where he manages the legal structuring and security of financing operations on raw materials.

As part of his current mission, he negotiates international project funding, granted by the Société Générale to multinational firms, or those specialised in raw material trading, with the view to helping them financing their investment projects on raw material procurement in Africa, Asia and Latin America. Therefore, his customers are mostly multinational or specialised companies, which he works as corporate lawyer, he conducts negotiations.

His current activity covers more than twenty-five countries spread over four continents.

Given his natural entrepreneurial nature, Didier takes over the general management of a company in 2007. A firm specialised in organic cosmetics and products. In order to

increase the international dimension of his profile Didier attends an Executive MBA in 2014 at the Columbia Business School.

straddling New York, London and Hong-Kong, he enriches his transversal knowledge on global issues in relation to economics, finance and strategy. The opportunity is then given to continue broadening his work field and have a wider understanding of global challenges and of those related to development. This global program enables him to acquire managerial skills internationally, as well as to benefit from a network of quality professionals at the international scale. ✨

**2014** - He obtains MBA from the Columbia Business School

**2007** - He takes over the direction of Lotus

**2007** - e joins the Société Générale group

H

## HOUNDEGLE DIDIER

“Senior Financial Advisor” chez Société Générale



France



© CRÉDIT PHOTO

**Didier HOUNDEGLE** est né en Côte d’Ivoire. Avocat de formation et inscrit aux barreaux de Paris (2004) et de Londres (2010), Didier est titulaire d’un Master en Économie de l’Université de Strathclyde (Royaume-Uni). Après avoir travaillé en cabinet d’avocats d’affaires où il était en charge des financements de projets, il a eu l’opportunité d’intégrer la banque de financement et d’investissement, Société Générale, où il gère depuis 2007 la structuration et la sécurisation juridiques des opérations de financements sur matières premières. Dans le cadre de sa mission actuelle, il négocie les projets de financements internationaux octroyés par la Société Générale à des multinationales ou sociétés spécialisées dans le trading de matières premières pour financer leurs projets d’investissements ou d’achat de matières premières en Afrique, Asie et Amérique latine.

En conséquence, ses clients sont principalement des entreprises multinationales ou spécialisées. En outre, il représente des banques, des gouvernements ou des institutions pour lesquelles, en tant qu’avocat d’affaires, il conduit des négociations. Son activité actuelle couvre plus de vingt-cinq pays sur quatre continents. D’un naturel entrepreneur, Didier prend en 2007 la direction générale

**2014** - Il obtient un MBA de la Columbia Business School

**2007** - Il prend la direction de Lotus, spécialisée dans les cosmétiques bio

**2007** - Il rejoint le groupe Société Générale

d’une entreprise spécialisée dans les cosmétiques et produits biologiques. Pour accentuer la dimension internationale de son profil, Didier effectue un Executive MBA en 2014 à la Columbia Business School. A cheval entre New York, Londres et Hong-Kong, il enrichit alors ses connaissances transversales sur des sujets globaux en économie, en finance ou en stratégie. L’occasion de pouvoir continuer à élargir son champ d’intervention, avoir une compréhension plus large des enjeux globaux et de ceux en relation avec le développement. Ce programme global lui permet de se doter de compétences managériales à un niveau mondial et de bénéficier d’un réseau de professionnels de qualité à l’international. ✨